

EX-7000™ TruElectrostatic Sprayer Quick Start Guide

NOTE: Prior to use, please lift the liquid tank from the power pack and remove the cardboard insert. Then replace the liquid tank and follow the remaining Quick Start Guide instructions.



CONTENTS: After unpacking, inspect the components for any damage or missing hardware pieces, etc. The following components are included with your purchase:

- 1) Power Pack with Applicator
- 2) 3.1L Liquid Tank
- 3) Rechargeable Battery 14.4V (2 included)
- 4) Battery Charger
- 5) Backpack Harness



Step 1: Install the Battery

- Make sure the battery is fully charged (3 bars = full charge).
- See instruction diagram below

Step 2: Liquid Tank Insertion

- For the initial set up/test, fill the liquid tank 1/4 full with water.
- Gently place the liquid tank in the power pack.
- When the tank is completely inserted, it will lock/click into place.

Liquid Tank Removal:

- Locate the tank latch toward the top center of the back panel of the power pack. Gently pull and hold the latch away from the unit, this will release the tank.
- With the latch pulled back, firmly grip the tank's handle and pull straight up.
- Lift the liquid tank out of the power pack.

Step 3: Power Pack Harness Strap Adjustments

- Put the power pack on like you would a backpack and adjust the straps to fit comfortably.

Step 4: Applicator Function Check

- Once the applicator trigger switch is depressed, the clear LED on the back of the application will light up red.
- Once the applicator trigger is released, the liquid will stop, and the fan will turn off this indicates the system is turned off.

- Optimal distance from a target is 24 to 36 inches.
- Applicator will shut off once the battery is completely drained of charge.

BACKPACK UNIT INSTRUCTIONS



Step 1: Gently push the battery into slot with battery release button facing upwards



Step 2: Gently slide the tank into the power pack, once fully inserted it will lock into place.



Step 3: Put the power pack on like you would a backpack and adjust the straps to fit comfortably.



LED Light

Step 4: The clear LED light on the back of the applicator will light up red when powered on and high voltage power system is engaged.

HARNESS INSTALLATION INSTRUCTIONS

How to attach power pack to harness:

a. Refer to instructions below on how to attach the power pack to the harness. Following harness installation, put the power pack on like you would a backpack and adjust the straps to fit comfortably.

1. Position the hydroelectric hose toward the front of the system. Open the flap on the harness. Feed it under the vertical nylon strap attached to the power pack of the EX-7000 system. Fold it back toward the harness and match the two sides of velcro, securing the harness to the power pack.
2. Repeat step 1 for the second strap.
3. Connect the two ends of the side, and squeeze buckle connectors between the harness and the power pack.



Guide de démarrage rapide du Pulvérisateur TruElectrostatic EX-7000TH

REMARQUE : Avant l'utilisation, veuillez soulever le réservoir de liquide du bloc d'alimentation et retirer l'insert en carton. Remettez ensuite le réservoir de liquide en place et suivez les instructions du guide de démarrage rapide qui reste.



CONTENU : Après le déballage, inspectez les composants pour détecter tout dommage ou pièce manquante, etc. Les éléments suivants sont inclus dans votre achat :

- | | |
|---|---------------------------|
| 1) Bloc d'alimentation avec applicateur | 4) Chargeur de batterie |
| 2) Réservoir de liquide de 3,1 litres | 5) Harnais pour sac à dos |
| 3) Batterie rechargeable 14,4V (2 incluses) | |



Étape 1: Installer la batterie

- Voir le schéma d'instruction ci-dessous

Étape 2: Insertion du réservoir de liquide

- Pour la mise en place/essai initial, remplissez le réservoir de liquide au quart de sa capacité avec de l'eau.
- Placez doucement le réservoir de liquide dans le bloc d'alimentation.
- Lorsque le réservoir est complètement inséré, il se verrouille/clenche en place.

Retrait des réservoirs de liquide:

- Localisez le loquet du réservoir vers le centre supérieur du panneau arrière du bloc d'alimentation. Tirez doucement sur le loquet et tenez-le éloigné de la ce qui permettra de libérer le réservoir.
- Le loquet étant tiré vers l'arrière, saisissez fermement la poignée du réservoir et tirez vers le haut.
- Soulevez le réservoir de liquide du bloc d'alimentation.

Étape 3 : Ajustement des sangles du harnais du bloc d'alimentation

- Mettez le bloc d'alimentation comme un sac à dos et ajustez les sangles pour qu'elles soient confortables.

Étape 4 : Vérification du fonctionnement du demandeur

- Une fois que l'interrupteur de déclenchement de l'applicateur est enfoncé, le voyant clair au dos de l'application s'allume en rouge.
- Une fois que le déclencheur de l'applicateur est relâché, le liquide s'arrête et le ventilateur s'arrête, ce qui indique que le système est éteint.

- La distance optimale d'une cible est de 24 à 36 pouces.
- L'applicateur s'éteindra une fois la batterie complètement déchargée.

INSTRUCTIONS POUR L'UNITÉ DE SAC À DOS



Étape 1: Enfoncez doucement la pile dans la fente avec le bouton de déverrouillage de la pile tourné vers



Étape 2: Glissez doucement le réservoir dans le bloc d'alimentation, une fois



Étape 3: Mettez le bloc d'alimentation comme un sac à dos et ajustez les sangles pour qu'elles soient confortables.



Étape 4: Le voyant LED clair à l'arrière de l'applicateur s'allume en rouge lorsque l'appareil est mis sous tension et que le système d'alimentation haute tension est enclenché.

INSTRUCTIONS D'INSTALLATION DU HARNAIS

Comment attacher le bloc d'alimentation au harnais:

- Reportez-vous aux instructions ci-dessous pour savoir comment attacher le bloc d'alimentation au harnais. Après l'installation du harnais, mettez le bloc d'alimentation comme un sac à dos et ajustez les sangles pour qu'elles soient confortables.
- Positionnez le tuyau hydroélectrique vers l'avant de le système. Ouvrez le rabat du harnais. Le nourrir sous la sangle verticale en nylon fixée au bloc d'alimentation du système EX-7000. Repliez le harnais vers le harnais et faites correspondre les deux côtés du velcro, en fixant le harnais au bloc d'alimentation.
 - Répétez l'étape 1 pour la deuxième sangle.
 - Connectez les deux extrémités du côté, et serrez les connecteurs de la boucle entre le harnais et le bloc d'alimentation.

